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BRM.0012.4.5.2020 

PROTOKÓŁ NR 19/2020 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miejskiej w Tczewie 
w dniu 18 czerwca 2020 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00 w Miejskiej Bibliotece Publicznej przy                   

ul. J. Dąbrowskiego 6 w Tczewie . 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył radny Tomasz Tobiański - Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej. 

     
Radni obecni na posiedzeniu Komisji według listy obecności - 7 osób tj.: 

1. Wojciech Borzyszkowski  

2. Michał Ciesielski  

3. Krystian Cieśnik 

4. Brygida Genca  

5. Wojciech Korda  

6. Maciej Skiberowski 

7. Tomasz Tobiański 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Przywitanie i stwierdzenie quorum komisji. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20 maja 2020 r.  

3. Analiza i zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

4. Informacja z realizacji funduszu socjalnego emerytów i rencistów nauczycieli. 

5. Informacja dotycząca naboru dzieci do szkół podstawowych na rok szkolny 2020/2021. 

6. Założenia do „Nieobozowej Akcji Lato 2020”.  

7. Analiza projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2020/2021 

8. Sprawy różne, komunikaty, wnioski. 

 
Ad 1. Przywitanie i stwierdzenie quorum komisji. 

Członkowie Komisji przyjęli porządek posiedzenia w głosowaniu: 

7 – za /jednogłośnie/. 

 
Ad 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20 maja 2020 r.  
 

Członkowie Komisji przyjęli protokół z posiedzenia w dniu 20 maja 2020 r. w głosowaniu: 

7 – za /jednogłośnie/. 

 
Ad 3. Analiza i zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej 
 
Komisja zapoznała się z materiałami na sesję Rady Miejskiej .  
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Ad 4. Informacja z realizacji funduszu socjalnego emerytów i rencistów nauczycieli. 
Pani Sylwia Olek Naczelnik Wydziału Edukacji na pytanie radnego Wojciecha 

Borzyszkowskiego, poinformowała, że zapomogi jubileuszowo są od 70 roku życia wzwyż .  
 
Członkowie Komisji przyjęli „Informację z realizacji funduszu socjalnego emerytów i 

rencistów nauczycieli” do wiadomości.  

 
Ad 5. Informacja dotycząca naboru dzieci do szkół podstawowych na rok szkolny 
2020/2021 

 

Pani Sylwia Olek Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawiła Informację dotycząca naboru 

dzieci do szkół podstawowych na rok szkolny 2020/2021 oraz odpowiadała na pytania 

radnych.  

Członkowie Komisji przyjęli „Informację dotyczącą naboru dzieci do szkół podstawowych na 

rok szkolny 2020/2021” do wiadomości. 

 

Ad 6. Założenia do „Nieobozowej Akcji Lato 2020”.  
 
Z-ca Prezydenta Adam Urban poinformował , że w  związku z pandemią w roku 2020 Miasto 

w porozumieniu z dyrektorami tczewskich szkół podstawowych podjęło decyzję                                 

o niezorganizowaniu półkolonii letnich w szkołach podstawowych .  

 
Członkowie Komisji przyjęli „Założenia do Nieobozowej Akcji Lato 2020”  do wiadomości. 

Ad 7. Analiza projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2020/2021 
 
Pani Sylwia Olek Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawiła Analizę projektów 

organizacyjnych szkół na rok szkolny 2020/2021. 
 

Członkowie Komisji przyjęli „Analizę projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 

2020/2021”  do wiadomości. 

 
Ad 8. Sprawy różne, komunikaty, wnioski. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Tobiański odczytał pismo dotyczące nadania stadionowi 

sportowemu nazwę imieniem tczewskiego sportowca.  

Radni debatowali nad w/w tematem. 

 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie komisji ok. godz. 14:30. 
Protokołowała: Daria Regulska, BRM 

 

 

         Przewodniczący 
                                                                           Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej  

       

           Tomasz Tobiański 


